

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: PETRA EDUCATION COMPANY Date: 09-12-2025 04:18:13 PM Subject: Secretary of the Board	السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البتراء للتعليم التاريخ: 09-12-2025 04:18:13 PM الموضوع: امين سر مجلس الادارة
Please be advised that the Board of Directors, in its meeting No. 7/2025 dated 08/12/2025, decided to appoint Mr. Muhammad Nour Taysir Muhammad Karzon as Secretary of the Board, replacing Mr. Samer Ali Ahmad Al-Tayeb, effective from this date, noting that he holds the position of Financial Manager in the company	يرجى العلم بأن مجلس الإدارة باجتماعه رقم 7/2025 تاريخ 08/12/2025 قرر تعيين السيد / "محمد نور" تيسير محمد كرزون بمنصب أمين سر المجلس بدلاً من السيد / سامر علي احمد الطيب اعتباراً من تاريخه علماً بأنه يشغل منصب المدير المالي في الشركة.
08-12-2025	08-12-2025
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد نور كرزون	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد نور كرزون